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Toelichting 
 
Vragen 
 
1. Hoe denkt het College over het hanteren van een dergelijke bredere scope? (Verbreden scope 

Hervormingsagenda naar bestaanszekerheid, wonen, onderwijs en volwassenenzorg) 
 

Antwoord 
Wij onderschrijven de noodzaak om de scope van de Hervormingsagenda te verbreden naar 
bestaanszekerheid, onderwijs, wonen en volwassenenzorg. Wij zien namelijk ook dat veel 
jeugdhulpvragen een relatie hebben met deze onderwerpen. Het verbreden van de scope moet 
echter niet ten koste gaan van de uitvoeringskracht en uitvoeringssnelheid.  
 

 
2.  In hoeverre hanteert gemeente K&B deze bredere scope (al)? 
 

Antwoord 
Onze gemeente hanteert deze brede scope al in het beleid: met de Maatschappelijke agenda 
proberen we immers domeinoverstijgend te werken omdat we ons realiseren dat de opgaven waar 
we voor staan en de oplossingen die nodig zijn niet binnen de afzonderlijke domeinen opgepakt 
kunnen worden.   
 
3.  Welke concrete stappen of activiteiten worden er op deze bovenstaande terreinen gezet, dan 

wel ondernomen door onze lokale zorgpartners? En welke stappen zullen er nog gezet worden 
 
 
 
 
 
 



Antwoord 
Binnen onze gemeente nemen onze partners al op meerdere vlakken stappen, die in de komende 
periode verdere uitwerking/navolging vinden: 
- De Driemaster, Tom in de buurt en het JGT werken samen aan het vormgeven van een integrale 

toegang, waarbij de nadruk nu met name ligt op samenwerken rond casuïstiek. 
- Het JGT, De Driemaster en de IKC’s binnen onze gemeente werken samen aan inclusie, waarbij de 

IKC’s niet alleen als vindplaats fungeren maar ook als werkplek. Dit gaan ze de komende periode 
intensiveren. 

- De Driemaster en het JGT werken nauw samen aan het realiseren van collectief aanbod en 
preventief aanbod waardoor de inzet van jeugdhulp niet of korter nodig is. Cijfers van het JGT 
over het laatste kwartaal van 2025 laten zien dat bij een kwart van de vragen die bij het JGT 
binnenkomen een andere oplossing wordt gevonden (bij De Driemaster of een andere partner).   

 
4.  De commissie Van Ark adviseert daarnaast de verbinding te zoeken met het Toekomstscenario 

kind- en gezinsbescherming. In hoeverre werkt ons zorgveld (o.a. JGT) hiermee? 
 

Antwoord 
Binnen onze regio wordt nadrukkelijk de verbinding gezocht tussen de Hervormingsagenda en het 
Toekomstscenario kind- en gezinsbescherming. Bij het JGT en Tom in de buurt is, samen met het JGT 
van gemeente Nieuwkoop, een pilot gestart in het kader van het Toekomstscenario. Hierbij gaat het 
om een pilot in het kader van de verklarende analyse, die een belangrijke rol speelt binnen het 
Toekomstscenario. 
 
5. Hanteren van een dergelijke verbreding zal ongetwijfeld financiële consequenties hebben. Hoe en 

in hoeverre is het College van plan en (voor)bereid, deze eventuele meerkosten op te vangen? 
 

Antwoord 
De verdere verbreding in de uitvoering is onderdeel van de Heroriëntatie sociaal domein. De 
financiële consequenties hiervan moeten nog worden doorgerekend. Het is de vraag in hoeverre het 
meer samenwerken leidt tot hogere kosten. Er zullen mogelijk wel enige incidentele investeringen 
moeten worden gedaan.  
 
6. In de brief staat de oproep actief deel te nemen aan de 6 weken durende campagne (die vanaf 26 

maart start) over financiën decentrale overheden. Is het College van plan actief deel te nemen 
aan deze campagne, zo ja: hoe? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 
De VNG heeft aangegeven dat gemeenten bij de campagne kunnen helpen door: 
a. De financiële problemen van hun gemeente en de gevolgen daarvan voor inwoners onder de 

aandacht te brengen bij Tweede Kamerleden 
b. Contact op te nemen met lokale en regionale media om publiciteit te genereren rondom de 

campagneonderwerpen 
c. Video’s en berichten te delen op socialmedia kanalen 
d. Een kamerlid uit te nodigen bij de behandeling in de raad van de gemeentelijke voorjaarsnota 
 
 
 
 



 
Wij hebben besloten om niet (volledig) deel te nemen aan de campagne om de volgende redenen: 
Ad a: Onze wethouder financiën is bij verschillende bijeenkomsten geweest om hier aandacht voor te 
vragen.  
Ad b: We hebben de pers meerdere keren gesproken over de financiële tekorten. 
Ad c: We kijken naar de passende manieren om de inwoners te informeren.  
Ad d: Het staat gemeenteraadsleden vrij om kamerleden uit nodigen bij haar vergadering. Onze 
gemeentelijke richtnota/kaderbrief wordt na 26 maart in de raad behandeld. 
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